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انیمیشن سینمایی »بچه زرنگ« به تهیه کنندگی حامد جعفری که فضایی ماجراجویانه دارد در کمتر 
از یک ماه توانست به رقم فروش 20 میلیارد تومانی برسد.

این انیمیشن سینمایی از پنجم مهر ماه در سالن های سینمایی سراسر کشور اکران شده است و تا 
4 آبان ماه قبل از رسیدن به یک ماه اکران، توانســت به فروش 20 میلیارد تومانی و مخاطبی بیشتر از 
550 هزار نفر دست یابد. این تعداد مخاطب و حجم فروش در یک ماه، پیش از این برای دیگر انیمیشن 

های سینمایی رخ نداده است و از این حیث یک رکورد قابل اعتنا برای »بچه زرنگ« محسوب می شود.
»بچه زرنگ« محصول تیمی 250 نفره از هنرمندان در گروه هنرپویا است./مهر

فیلم سینمایی »رقصنده« به کارگردانی بهمن گودرزی و تهیه کنندگی مرتضی شایسته پس از ۳ سال 
که از فیلمبرداری  آن گذشته به سینماها می آید. این فیلم که به تازگی مراحل آماده سازی آن به پایان 
رسیده، در ایران و هنگ کنگ فیلمبرداری شده است و فیلمنامه این فیلم توسط حمید اکبری خامنه 
نوشته شده است که نگارش کمدی سگ بند را در کارنامه کاری اش دارد. امین حیایی، امیر جعفری و 
امیرحسین رستمی، اصلی ترین بازیگران این فیلم هستند. داستان فیلم راجع به بوکسوری به نام صمد 
است که به قصد مهاجرت، ایران را ترک می کند و درگیر اتفاقات جالبی می شود. »رقصنده« هم زمان با 

ایران در لندن، منچستر، کلن و آمستردام برای ایرانیان به نمایش درمی آید./ایرنا

رقصنده پس از 3 سال به پرده نقره ای رسیدبچه زرنگ ۲0 میلیاردی شد

  گفت و گو با مجتبی شفیعی

 سعی می کنم درگیر حواشی نشوم 
حتما شــما نیز در صفحات مجازی شاهد دست به 
دست شــدن فیلم های یک رئالیتی شو با اجرای لیلا 
اوتادی و مجتبی شفیعی هستید، برنامه چیدمانه یک 
رئالیتی شــو در حال پخش است  که در هر قسمت دو 
مهمان که بازیگران سینما و تلویزیون هستند، حضور 
دارند. مجتبی شفیعی در هر قسمت از »چیدمانه« گریم 
و نقش جدیدی دارد تا بتواند هر طور شده است جواب 
مثبت را از لیلا اوتادی بگیرد. حضور مجتبی شفیعی 
بخش های جذابی را رقــم زده و به همین خاطر برنامه 
»چیدمانه« که مســابقه ای با محوریت دکوراسیون 
خانه است، مورد استقبال مخاطبان قرار گرفته است. 
به همین خاطر به سراغ مجتبی شفیعی رفتیم و با او به 

گفت وگو نشستیم.

امسال کارهای متفاوتی را از شــما دیده ایم، گویا 
امسال پرکارتر بودید؟

حالا که فکر می کنم قبل تر هم چه در فضای مجازی و چه 
در تئاتر پرکار بودم، اما اینکه امسال فیلم سینمایی »عروس 
خیابان فرشــته« بعد از ســه سال روی پرده ســینما رفت و 
»چیدمانه« که یک سال قبل ضبط شده بود از پلتفرم پخش 
شد، باعث شد که فکر کنند امسال خیلی پر کار هستم، اما در 
صورتی که امسال فقط دو برنامه »شــب های مافیا« و برنامه 

سیاسی »زود نیوز« را داشتم.
برنامه »چیدمانه« به واسطه حضور شما با کاراکتر 
و گریم متفاوت مورد استقبال واقع شده، است. نظر 

خودتان در این زمینه چیست؟
طبیعتا »چیدمانه« کاراکترهای مختلفــی دارد که برایم 
جذاب است و علاوه بر آن نویســنده و کارگردان خوبی دارد. 
همچنین اجرای لیــلا اوتادی هم عالی اســت و همه این ها 

در محبوبیت ایــن برنامه بی تاثیــر نبــود. می توانم بگویم 
»چیدمانه«خیلی لذت بخش و اســتثنایی بود و اتفاقی بیش 
از آنچــه فکر می کردیم برایــش افتاد. واقعــا فکر می کردیم 
قسمت هایی از این برنامه در صفحات مجازی وایرال شود اما 

نه در این حد!
چه کاری انجام  می دهید که مردم شــما را دوست 

دارند؟
همین که به اندازه خودت ثابت کنی که این خانواده و این 
زندگی من است و من همینم و شبیه دیگر مردم جامعه هستم، 
کافی است. اما این که چرا من را دوست دارند، باید مردم پاسخ 
دهند. سعی می کنم درگیر حواشی نشوم و کار خودم را انجام 

می دهم. 
چه کارهای دیگری را به زودی از شما می بینیم؟

فیلمی را به همراه هنرمندانی همچون محمدرضا شریفی نیا 
و خیلی از هنرپیشــه های دیگر بازی کردیم که قرار است در 
همین آبان ماه اکران شــود. همچنین قصد داریم ادامه برنامه 
»چیدمانه« را داشته باشیم و فصل دیگر آن هم ساخته خواهد 
شد.  فصل ابتدایی »چیدمانه« کامل ضبط نشده است و چون 
فراز و نشیب هایی داشته است باید با تصمیم گیری ها جدیدی 
تولید ادامه این برنامه انجام شود. همچنین نمایش »سینگل« 
را به نویسندگی و کارگردانی مهدی ضیاچمنی در سال گذشته 
روی صحنه بردیم که اگر بتوانیم دوباره آن را اجرا خواهیم برد و 
همچین برنامه های دیگری را نیز در دست دارم. همه فکر و ذکر 
و آرزویم این است که خودم نباشم ولی حال مردم خوب باشد. 
سفر خارج از کشور رفتم تا شاید بهتر شوم، اما حالم بدتر شد. 
اینکه مردم کشور من  با منابع غنی و لیاقتی که دارند، حقوق و 
چیزهای عادی را ندارند، اعصاب من را بهم می ریزد. چیزی که 
می خواهم خیلی بزرگ نیست، اما از صمیم قلب می خواهم مردم 

ما به لیاقتشان برسند و این اتفاق هرچه سریع تر بیفتد./صباخبر


